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CAMP	D’EN	GRASSOT	I	
GRÀCIA	NOVA 
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A	continuació	es	recullen	les	
propostes	i	demandes	de	la	
ciutadania	realitzades	en	el	marc	
del	Consell	de	Barri	de	Camp	
d’en	Grassot	i	Gràcia	Nova	
celebrat	el	passat	dimecres	11	
de	novembre	de	2015	a	les	19	
h	al	Centre	cívic	La	Sedeta.	

	
	
	
	
	

• Les	intervencions	apareixen	en	el	mateix	ordre	en	què	foren	
plantejades	i,	en	cas	que	aquestes	hagueren	estat	múltiples,	s’han	
numerat	(1.1,	1.2,	1.3...).	

	
• Trobareu	les	respostes	i	detall	de	les	actuacions	realitzades	arran	de	
les	vostres	peticions	a	la	darrera	columna.	S’indica	en	cursiva,	si	
s’escau,	la	resposta	inicial	realitzada	en	el	decurs	del	propi	Consell	de	
Barri.	

	
• Aquest	és	un	document	de	treball,	en	cap	cas,	una	transcripció	literal	
del	Consell.	El	document	recull	només	les	intervencions	susceptibles	
de	tenir	resposta,	gestió		o	actuació,			per	a	més	informació	us	
recordem	que	el	Consell	de	Barri	va	ser	emès	en	streaming	i	que	està	
disponible	en	aquest	mateix	apartat	del	nostre	web.	
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Es	vol	saber	si	es	faran	millores	al	c.	
Balcells	(les	voreres	són	estretes,	cal	tapar	
els	forats	al	carrer,	arreglar	els	pals	de	
llum,...)	doncs	fa	17	anys	que	no	
s’actualitza.	
	

Us	informem	que	incorporem	aquesta	demanda	dins	de	la	plataforma	digital	que	
recull	les	propostes	per	a	les	actuacions	de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	
Districte).	Des	d’aquesta	plataforma	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	
comparteixin	el	mateix	interès	o	necessitat.	

2	 Es	pregunta	pel	futur	de	l’edifici	de	l’antiga	
fàbrica	Henkel.	Al	febrer	vam	saber	que	un	
inversor	havia	comprat	l'edifici	i	que	al	
març	començarien	les	obres.	Al	projecte	
vàrem	trobar	diverses	anomalies	i	tenim	la	
intuïció	que	s’hi	preveu	fer	apartaments	
turístics.		A	més,	el	seu	edifici	té	un	
problema	estructural	i	tenen	por	que	
foradin	al	costat	més	plantes	soterrades.		
Els	veïns	han	fet	al·legacions	i	s’han	reunit	
amb	l’anterior	Regidor	Raimundo	Viejo		i	
amb	Oriol	Bonet,	però	no	tenim	cap	
garantia	per	escrit.	S’han	assabentat	en	una	
reunió	amb	la	Regidora	Janet	Sanz	que	la	
llicència	s'ha	concedit	per	silenci	
administratiu	(des	del	28	d'abril),	i	
consideren	que	l'Ajuntament	els	ho	ha	
ocultat.	

RESPOSTA	INICIAL.	Respon	Berta	Clemente,	Consellera	del	barri	en	el	mandat	anterior.	
Amb	data	29	de	juny	hi	ha	un	informe	favorable	de	la	llicència	d'acord	amb	la	
normativa	de	Medi	ambient.	L’1	de	juliol	es	va	fer	una	suspensió	de	llicències	dels	hotels	
planejats	a	la	Vila	en	què	no	va	incloure’s	aquest	projecte	del	Camp	d’en	Grassot.		
Respon	Àngels	Tomàs,	actual	Consellera	del	barri.	Fa	15	dies	va	tenir	lloc	una	reunió	
amb	els	afectats	i	l’actual	Regidora	Janet	Sanz	per	tractar	aquest	tema.	
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3	 S’evidencia	el	neguit	del	veïnatge	davant	de	
la	possibilitat	que	la	Henkel	sigui	un	hotel.	
Segons	la	normativa,	al	no	incórrer	en	
excés	de	places,	no	és	possible	denegar	la	
llicència.	Per	tant,	entenen	que,	o	bé	la	
Regidora	Janet	Sanz	signarà	o	haurà	de	
comprar	l'hotel.		
		

RESPOSTA	INICIAL.	S’apunta	que	la	llicència	està	concedida	però		no	així	l’aprovació	
per	a	l'enderroc	quedant	la	porta	oberta	a	habilitar	un	altre	ús.	

4	 Es	pregunta	què	es	pot	fer	davant	del	soroll	
d’un	pisos	turístics	i	del	gimnàs	DIR	del	c.	
Indústria.	

RESPOSTA	INICIAL.	Es	planteja	la	possibilitat	de	fer	una	inspecció	i	instal·lar-hi	
sonòmetres.	
	
Us	informem	que	el	pis	en	qüestió	disposa	de	llicència	de	lloguer	com	a	pis	turístic	i,	
per	tant,	en	cas	que	les	molèsties	continuïn	pot	posar-se	en	contacte	amb	els	gestors	
a	través	del	telèfon	de	24	h	que	hi	ha	inscrit	a	la	placa	del	propi	habitatge	i,	si	s’escau,	
trucar	a	la	Guàrdia	Urbana	perquè	activin	el	protocol	adient.	Tal	i	com	vostè	mateix	
ens	va	comunicar,	el	tema	del	DIR	està	resolt.		
	

5	 Es	denuncien	sorolls	al	c.	Secretari	Coloma.	 RESPOSTA	INICIAL.	Es	recull	la	informació	i	es	passarà	a	l’equip	de	gestió	de	conflictes.	
	
Us	informem	que	la	Guàrdia	Urbana	va	fer-ne	una	valoració	i	no	s’han	detectat	
incidències	al	respecte	però	es	reserven	fer-hi	un	seguiment	a	la	primavera.	
	

6	 Vol	conèixer	si	es	preveu	fer	actuacions	de	
millora	al	c.	Ventalló.	

Us	comuniquem	que,	en	el	marc	del	procés	participatiu	del	PAM-PAD	2016-2019	
(Pla	d’Actuació	Municipal	-	Pla	d’Actuació	de	Districte)	s’activarà	una	plataforma	
digital	per	incloure	aquelles	propostes	que	la	ciutadania	desitja	afegir	i	que	no	han	
estat	prèviament	incorporades	dins	del	document	inicial	de	PAD	2016-2019.	Us	
convidem	a	afegir-hi	la	vostra	demanda,	la	qual	podrà	rebre	el	suport	d’altres	
persones	que	comparteixin	el	mateix	interès	o	necessitat	per	desenvolupar	
l’actuació.	
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7.1	 S’indica	que	la	sortida	dels	infants	del	
col·legi	de	les	Teresianes	bloqueja	el	carrer	
i	que	el	dispositiu	policial	s’hi	manté	
durant	massa	estona.	

Us	informem	que	aquest	tema	ja	havia	estat	tractat	amb	anterioritat	als	consell	de	
barri.	L'Escola	Teresianes	ha	analitzat	molt	detalladament	el	tema	de	la	sortida	dels	
infants	i	d’un	pla	d'evacuació.	Per	la	Travessera	de	Gràcia,	davant	de	la	caserna,	hi	
surten	els	150	infants	de	parvulari	(nens	i	nenes	de	3	a	6	anys).	A	la	mateixa	hora,	
però	pel	c.	Nàpols,	hi	surten	els	100	infants	de	cicle	inicial	(són	els	més	petits)	i	s'han	
de	donar	en	mà	a	la	família.	Pel	carrer	Grassot	surten	els	que	fan	ESO	i	Batxillerat,	
amb	l'avinentesa	que	fan	horaris	diferents	i	diversos.	Tot	i	que	el	c.	Grassot	s'omple	
de	gent,	en	cap	moment	impedeixen	el	lliure	pas	i,	com	a	molt,	la	calçada	i	les	voreres	
tenen	persones	fins	a	les	17.15	h.	Com	a	mesura	de	seguretat	per	a	infants	i	
adolescents,	un	cotxe	de	la	Guàrdia	Urbana	cobreix	la	totalitat	de	la	sortida.	
	

7.2	 Es	demana	el	trasllat	de	la	parada	de	bus	al	
davant	de	l'Hospital	de	la	Creu	Roja,	al	c	
Dos	de	maig.	

RESPOSTA	INICIAL.	TMB	no	considera	adient	el	trasllat	però	s’estudiarà	atès	que	hi	ha	
molt	gent	gran	que	va	en	transport	públic	a	l’Hospital.	
	
Us	informem	que,	en	l’elaboració	del	camí	escolar	de	l’Escola	Vedruna	de	l'Eixample,	
es	va	demanar	el	trasllat	de	la	parada	de	bus	situada	just	al	davant	de	la	porta	de	
l’escola	(per	instal·lar-hi	tanques	i	garantir	la	seguretat	dels	infants).	Aquest	fet	va	
generar	un	moviment	de	parades	de	bus	en	diferents	llocs	del	barri	i,	entre	d'altres,	
es	va	traslladar	la	parada	de	bus	situada	al	davant	de	l’Hospital	de	la	Creu	Roja	(al	c.	
Indústria,	prop	del	c.	Dos	de	Maig)	uns	metres	més	a	baix.	La	distància	entre	
l'anterior	parada	i	la	que	hi	ha	actualment	no	és	excessiva.	Tenint	en	compte	tot	això,	
es	considera	que	no	és	viable	el	trasllat	de	la	parada	de	bus.	
	

7.3	 Estacionament	de	motos	al	carrer	Grassot	
(entre	Travessera	de	Gràcia	i	el	c.	Sant	
Antoni	Maria	Claret).		

Aquesta	qüestió	ja	ha	sortit	en	altres	ocasions	i	tal	com	vostè	sap	la	guàrdia	urbana	
intervé	sempre	que	és	necessari.	
	
	

7.4	 Al	carrer	Hipòlit	Lázaro	caldria	diferenciar	
la	vorera	de	la	calçada.	
	

Us	informem	que	es	treballarà	la	proposta	a	la	Taula	de	Mobilitat	
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8.1	 Es	demana	que	es	millorin	els	lavabos	de	
l‘escola	La	Sedeta.	
	

Us	informem	que	s’han	mantingut	converses	amb	el	Consorci	d’Educació	i,	en	breu,	
es	duran	a	terme	les	obres	de	millora	dels	lavabos.	

8.2	 Tanmateix	es	reclama	el	manteniment	de	
la	font	de	la	pl.	de	La	Sedeta.	
	

Us	informem	que	ja	s’ha	realitzat	aquesta	actuació.	

8.3	 Es	reclama	un	camí	escolar	verd	per	a	
l’escola	La	Sedeta,	i	que	ja	s’ha	sol·licitat	
amb	anterioritat.	
	

Us	informem	que	cal	treballar	conjuntament	amb	les	AMPAs,	les	escoles	i	el	Districte	
de	Gràcia	per	definir	els	terminis	per	impulsar	els	camins	escolars	verds	planejats	
que	estan	pendents	d’implementar.	

9.1	 Es	demana	replantejar	el	tram	superior	del	
pg.	de	Sant	Joan	(zona	del	monument	a	
Anselm	Clavé).	
	

Us	informem	que	incorporem	la	seva	proposta	a	la	plataforma	digital	que	recull	les	
propostes	per	a	les	actuacions	de	PAD	2016-2019	(Pla	d’Actuació	de	Districte).	Des	
d’aquesta	plataforma	podrà	rebre	el	suport	d’altres	persones	que	comparteixin	el	
mateix	interès	o	necessitat.	

9.2	 Es	denuncia	que	les	motos	aparcades	als	
xamfrans	no	permeten	accedir	als	
contenidors	de	brossa	i	que	es	senyalitzi	la	
direcció	de	la	rotonda	del	c.	Còrsega	amb	
pg.	de	Sant	Joan.	
	

Us	informem	que	s’estan	treballant	aquests	dos	temes	a	la	Taula	de	Mobilitat.	
	

9.3	 Es	demana	modificar	el	carril	bici	perquè	
no	tingui	sortida	i	entrada	directa.		
	

Us	informem	que	s’hi	està	treballant	i	ja	hi	ha	un	projecte	per	a	la	modificació	del	
traçat	del	carril	bici	entre	el	pg.	de	Sant	Joan	i	la	Travessera	de	Gràcia.	

9.4	 S’evidencia	la	brutícia	del	excrements	dels	
gossos	en	els	espais	enjardinats.	
	

Us	informem	que	aquest	és	un	tema	de	civisme	i	que,	com	a	associació,	seria	bo	que	
poguessin	plantejar	la	realització	d’alguna	acció	de	sensibilització	cap	al	veïnat,	més	
enllà	de	les	campanyes	habituals	de	l’ajuntament.		
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10	 Es	pregunta	si	es	podran	seguir	aturant	els	
taxis	a	mig	carrer	o	caldrà	anar	a	les	
parades	establertes	a	tal	efecte.	

Us	informem	que,	per	tal	d’evitar	l’existència	de	taxis	buits	circulant	pels	carrers,	des	
de	Mobilitat	s’està	treballant	un	projecte	per	construir	micro	parades	amb	capacitat	
per	a	dos	o	tres	vehicles.	
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